

BUREAU VERITAS
Certification



CHAPUIS MECANIQUE

79 CHEMIN TERRETS
74570 AVIERNOZ - FRANCE

Bureau Veritas Certification France certifie que le système de management de l'organisme susmentionné a été audité et jugé conforme aux exigences de la norme :

Standard

ISO 9001:2015

Domaine d'activité

USINAGE DE PRECISION DE METAUX ET POLYMERES

PRECISION MACHINING OF METALS AND POLYMERS

Date d'entrée en vigueur : **10 janvier 2020**

Sous réserve du fonctionnement continu et satisfaisant du système de management de l'organisme, ce certificat est valable jusqu'au : **09 janvier 2023**

Date originale de certification : **10 janvier 2020**

Certificat n° : **FR056323-1**

Date: **10 janvier 2020**

Affaire n° : **7098496**

Jean-Michel Audrain - Directeur Général

Adresse de l'organisme certificateur : Bureau Veritas Certification France
60, avenue du Général de Gaulle – Immeuble Le Guillaumet - 92046 Paris La Défense

Des informations supplémentaires concernant le périmètre de ce certificat ainsi que l'applicabilité des exigences du système de management peuvent être obtenues en consultant l'organisme.
Pour vérifier la validité de ce certificat, vous pouvez téléphoner au : **+ 33 (0)1 41 97 00 60**.



BUREAU VERITAS
Certification



CHAPUIS MECANIQUE

79 CHEMIN TERRETS
74570 AVIERNOZ - FRANCE

Bureau Veritas Certification certify that the Management System of the above organisation has been audited in accordance with the relevant Aerospace Supplier Quality system Certification Scheme EN 9104-001:2013 and found to be in accordance with the requirements of the management system standard detailed below:

Standard

NF EN 9100:2018
AS 9100:D - JISQ 9100:2016

Scope of certification

PRECISION MACHINING OF METALS AND POLYMERS
USINAGE DE PRECISION DE METAUX ET POLYMERES

Certification Issue date: **10 January 2020**

Subject to the continued satisfactory operation of the organization's Management System, this certificate expires on (Certification Expiry date) : **09 January 2023**

Original certification date: **10 January 2020**

Certificate : **7098496-Rev0**

Date: **10 January 2020**

File number : **FR056322-1**

Jean-Michel Audrain - Managing Director

*Bureau Veritas Certification France
60, avenue du Général de Gaulle – Immeuble Le Guillaumet - 92046 Paris La Défense*

Further clarifications regarding the scope of this certificate the applicability of the management system requirements may be obtained by consulting the organization.
To check this certificate validity, please call + 33(0) 1 41 97 00 60.

